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Úvod 
 

Vážení sportovní přátelé,  

předkládáme vám výroční zprávu Volejbalového klubu Tuchlovice z.s. (dále jen „VKT“), která 

souhrnně popisuje naše aktivity a finanční vyhodnocení činnosti VKT v roce 2022.  

Loňský rok již naštěstí nebyl ovlivněný pandemií covidu a tak měl náš klub možnost plně rozvíjet své 

aktivity.  

Pevně věřím, že i ten příští nebude nijak narušen pandemiemi či jinými globálními neštěstími. 

 

Ing. Josef Antoš 

Předseda VK Tuchlovice z.s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Charakteristika organizace 
 

Spolek s názvem Volejbalový klub Tuchlovice z.s. (dále jen VKT), je samosprávný a dobrovolný svazek 

členů, kteří provozují sport, turistiku, osvětovou a vzdělávací činnost.  

Sídlem VKT je Za Starou poštou 201, Tuchlovice, 273 02.  

VKT bylo přiděleno IČ: 4377680 

Klub je dobrovolným svazkem občanů, provozující tělovýchovu, sport, organizační, osvětovou a 

hospodářskou činnost. Základním účelem a hlavní činností VKT je: 

a. Provozovat sport a obdobnou činnost v rámci zapojení do sportovních a tělovýchovných 

aktivit, tuto činnost organizovat a vytvářet pro ni materiální a tréninkové podmínky.  

b. Vytvářet široké možnosti užívání svých sportovišť pro zájemce z řad veřejnosti, zejména pak 

mládeže. 

c. Budovat, provozovat a udržovat sportovní a jiná zařízení, která vlastní nebo užívá. 

d. Vézt své členy a ostatní zájemce o sport k dodržování základních sportovních, etických, 

estetických a mravních pravidel. 

e. Hájit zájmy svých členů, za tím účelem spolupracovat s orgány státní správy samosprávy 

s ostatními sportovními organizacemi i jednotlivci.  

f. Zajišťovat v oblasti sportu vzdělávání svých členů, jejich školení 

g. Dalšími formami své činnosti napomáhat rozvoji veřejného života, kultury, zdraví apod. 

v místě své působnosti, zejména formou další veřejně prospěšné činnosti a osvětovou 

činností. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Struktura organizace 
 

Orgány VKT jsou: 

1. Valná hromada jako orgán nejvyšší 

2. Výkonný výbor jako orgán výkonný 

3. Předseda jako orgán statutární 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Činnost v roce 2022 
 

Prvním významným počinem v našem klubu v roce 2022 bylo dokončení rekonstrukce šaten, které 

byly už delší dobu v neuspokojivém stavu. Rekonstrukce si vyžádala náklady přibližně 90 tisíc korun 

českých a velkou část z nich jsme měli k dispozici, protože jsme si během pandemie covidu nenajímali 

halu a neplatili další výdaje. Rekonstrukce určitě zlepšila stav šaten na uspokojující úroveň. 

V roce 2022 soutěže probíhaly normálním způsobem tak, jak jsme byli zvyklí z předchozích let. Během 

jara odehrály své zápasy A týmy. Mužský A tým po šesti letech krajskou soutěž opět vyhrál a účastnil 

se kvalifikace o postup do 2. národní ligy. Postoupit se nám těsně nepodařilo, ale příliš toho litovat 

nemusíme, protože jsme stejně o 2. národní ligu neměli zájem. Ženský A tým skončil na sympatickém 

4. místě.  

Ženský B tým na jaře odehrál své zápasy, ale bohužel se dlouhodobě potýká s nedostatkem hráček a i 

když soutěž v letošním roce ženy B přihlásily, nakonec se neúčastní právě z důvodu nedostatku 

hráček. Věřím, že se nám jejich tým podaří po roční pauze dát opět dohromady.  

V klubu se však zaměřujeme hlavně na mládež – letos to bylo po mnoha letech poprvé, kdy se nějaký 

mládežnický tým účastnil krajských soutěží. Tím týmem jsou mladší žákyně pod vedením Jaroslava 

Nedvěda a manželů Markových. V soutěži si vedly průměrně, což je poměrně potěšující vzhledem 

k tomu, že se bohužel několik hráček před začátkem soutěže omluvilo z dalšího pokračování. Kromě 

mladších žákyň vedou ještě přípravku menších dívek účastnících se barevného volejbalu. Celkově 

trénují přibližně 25 dětí.  

Další tým dívek trénuje Ondřej Pilný, kterému se letos podařilo doplnit stav na 15 dívek. Jeho dívky 

pravidelně nastupují v barevném volejbalu. Do účasti v mistrovských soutěžích jim chybí 2 roky.  

V letošním roce jsme se také pokusili dát dohromady tým chlapců, který nám v klubu dlouhodobě 

chybí. Obecně je problém chlapce přesvědčit k tomu, aby volejbal hráli, protože dávají přednost 

fotbalu, florbalu, hokeji a dalším sportům. Na jaře jsme se ale pokusili o sestavení týmu pod vedením 

Jiřího Deáka. Na tréninky chodilo 7 – 8 dětí a vypadalo to, že by se tým mohl udržet. Bohužel Jiří se ze 

studijních důvodů musel s trénováním rozloučit. Na podzim to již vypadalo, že tréninky obnoveny 

nebudou. Po nějaké době se ozval František Polák, bývalý hráč A týmu, že by kluky trénoval. 

K rozhodnutí došlo později a některé děti už měly jiné kroužky, takže aktuálně děti trénují v počtu 5 

dětí. Vzhledem k tomu, že se stav drží, věříme, že by se po novém roce mohly objevit nové tváře. Na 

mládež se budeme obecně zaměřovat i nadále. Prozatím nechystáme obnovení přípravky pro ty 

úplně nejmenší. Předpokládám, že si to za pár let vezmeme na starost my, co máme aktuálně děti do 

4 let. Ale to je nyní opravdu pouze výhled do budoucna.  

Během roku jsme také pořádali několik akcí – v květnu jsme organizovali turnaj pro mladší žákyně. Na 

začátku léta také proběhl tradiční turnaj Houmicup. Účast byla tentokrát poměrně nízká, tak to 

musíme příští rok zlepšit. V létě se pak dívky účastnily příměstského tábora, které postupně po sobě 

pořádal jak Jaroslav Nedvěd, tak i Ondřej Pilný. Počasí trénování bohužel úplně nepřálo, ale jako 

pojistka byla domluvena tuchlovická tělocvična, která skutečně byla využita.  

Na podzim začaly soutěže A týmů – oběma se daří dobře. Ženy A aktuálně s přehledem vedou 

tabulku a s trochou štěstí by to mohly dotáhnout do vítězného konce.  Mužský A tým figuruje 

aktuálně na 3. místě tabulky o skóre. Na první místo letos jistě nedosáhneme, mezera mezi námi a 

prvními Roztoky je příliš velká. 



Na konci roku jsme také uspořádali sraz všech zakládajících a aktivních členů VKT ku příležitosti 

čtyřicetiletého výročí klubu. Oslava se vydařila a bylo skvělé vidět stávající a bývalé členy pohromadě. 

Tím jsme činnost v letošním roce zakončili.  

Plány do příštího roku jsou podobné jako ty loňské. Primárně se zaměříme opět na mládež, kde 

chceme zachovat stávající počet týmů a pokusit obnovit i tréninky chlapců. Dále bychom rádi opravili 

chodník kolem domečku na kurtech, případně ho vhodně rozšířili. Vše bude záviset na financích, 

které se v posledních letech stávají stále palčivější otázkou. Finance plynoucí do klubu stačí každý rok 

pokrýt náklady, ale každý rok nám také zbývá méně peněz na investice. Do budoucna bych chtěl klub 

více stabilizovat, tedy pravděpodobně dojde ke zvýšení členských příspěvků jak pro dospělé týmy, tak 

mládežnické. Pokusíme se také oslovit v našem okolí firmy za účelem finančního příspěvku do našeho 

rozpočtu.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hospodaření klubu v roce 2022 – účetní závěrka 
 

 



Výhled do roku 2023 
 

Pro rok 2023 jsou stanoveny následující hlavní směry činnosti VKT:  

1. zajistit větší přísun financí do klubu 

2. zajistit chod antukového hřiště 

3. zajistit konání turnaje Houmicup a Vánočky 

4. zajistit konání sportovního dne pro mládež či jiné sportovní akce se zaměřením na děti  

5. propagovat volejbalový klub Tuchlovice pro širší veřejnost 

6. v případě dostatku financí realizovat rekonstrukci chodníků na antukových kurtech 

 

V Kačici 6. 1. 2023 

 

Ing. Josef Antoš 

Předseda VK Tuchlovice 


